
 

Referat af elevrådsmøde d. 3/10-22 

1 -Nyt fra klasserne 

4.a. – Intet nyt 

5.a. – Intet nyt 

6.a. – Intet nyt 

7.a – Intet nyt 

XK – Morgenmad. Eleverne er rigtig glade for ordningen. De håber, den kan 
fortsætte 

8.a – Vores gardiner er meget lasede. Kan vi få dem lavet eller få nogle nye? 

Vi kan godt lide praktisk arbejde. Kan vores lektier evt. blive mere praktiske (og 
virkelighedsnære)? 

Svævebanen. Vi hører, at de yngste vil få en legeplads med svævebane. Må vi også 
bruge den? 

Rengøring – Vi synes tit, der er beskidt i vores klasse  

Madkundskab. Vi vil gerne bede de andre klasser om at gøre bedre rent efter 
madkundskab. Der er tit rigtig ulækkert, når vi skal bruge lokalet. Vi har også talt om, 
at vi godt kunne tænke os en madordning. Måske kunne madkundskabsholdene lave 
ekstra meget mad? Overskuddet kunne de sælge til andre elever og måske kunne 
man på den måde tjene penge til klassekasserne? 

9.a. – Var ikke repræsenteret, da eleverne skulle arbejde hjemme denne formiddag. 

2- Trivselsundersøgelse 

Elevrådet vil lave en ny trivselsundersøgelse. Den skal planlægges på vores næste 
elevrådsmøde d. 26/10 kl. 9.00 

3. Evt. 

Ønske om flere fodbolde 

Ønske om en sodavandsfest for udskolingseleverne 



 

 

AFTALER: Kristina tjekker op med pedellerne i forhold til Basket kurven 

I fra 8. kl. hjælper Kristina med at få bestilt de rigtige fodbolde 

Kristina bringer ønsket om madordning videre 

Udskolingseleverne taler med deres lærere og/eller forældrerepræsentanter om en 
udskolingsfest. 

Alle elevrådsrepræsentanter taler med deres klassekammerater om bedre 
oprydning + fejning af klasselokalerne, – så rengøringspersonalet kan komme til at 
gøre rent. 

 


